

## REFERAT AF BESTYRELSRESMØDE DEN 09.10.24 - Nina leder mødet.

### 1. Valg af referent: Evy

### 2. Møde med Hjelmhuset ved Rumle og Mette.

Der var ikke rigtigt sat tid af til at forfølge oplægget.

”Hvorledes kan de 2 foreninger støtte og inspirere hinanden og sikre, at vi tilsammen giver mulighed for alsidighed i program for lokalområdet kulturelt og socialt”.

Der var meget på vores dagsorden, - hvorfor endnu et møde vil være en god ide.

Mette fra Hjelm havde ikke fornemmelse af, at vi spænder ben for hinandens arrangementer.

Især har de ikke mange unge mennesker, så det vil ikke være et problem for dem at målrette noget for denne gruppe. Tilskyndede til at vi da bare gik i gang.

Inden arrangementer omkring Jul, fastelavn etc., ... kontakter vi hinanden for at tilrettelægge vores kalender. Liv er kalenderholder for HOB – så det virkede fornuftigt, hvis hun kunne være koordinator for arrangementer med Hjelm.

Hvordan med gæstemedlemskab hos Hjelm? En fra deres bestyrelse eller fra kredsen omkring huset sidder selv ved kasse og tager 25 kr. i varmepege af alle deltager (uanset medlemskab) – dette sikrer at alle får betalt.

Det blev nævnt til et fælles sigøjner / karnevals arrangement for de voksne ville være godt at lave sammen – bred opbakning.

### 3. Status for udlejning af HOB

Liv kunne desværre ikke deltage, men har sendt mail til bestyrelsen

Der mangler ikke umiddelbart noget i huset. Hvis noget går i stykker bliver det erstattet. Periodevis ikke gjort rent nok.

Private / faste lejere er generelt tilfredse.

Økonomien: tror at prislejet er passende uanset holdstørrelser. Liv sender fakturaer og informerer nu Evy, som holder øje med om der betales.

### 4. Evaluering af jubilæumsfesten.

Menu: God menu, men i den dyre ende – ingredienserne taget i betragtning. En introduktion ville også have været godt.

Baren: Baren var hyggelig indrettet, velbesøgt – og med fint overskud

Musikken: alle nød den levende musik, som blev efterfulgt af gode DJ's – dansegulvet svingede.

Organisation:

Det kiksede med at få menuen på samtlige borde – samtidig.

Fint med arbejdsopgaverne under servicet, - men udbæring af samme var for sporadisk og foregik meget tidligt.

Dejligt med alle de gamle billeder på skærmen.

Masser af gode tilbagemeldinger fra deltagerne, - hvoraf flere kunne ønske sig flere og oftere arrangementer med musik og dans.

## 5. Status vedrørende varmepumpeansøgninger

Fanefjord Fonden ansøges i første omgang. Ida og Vivian søger. Skulle det glippe ... så videre til næste mulighed.

## 6. Økonomi med deltagelse af Evy

21/9 Skrev Evy til Møns Bank, at Bart skulle overtage Ida's fuldmagt til HOB's konto i Møns Bank.

Bart skulle så enten sende eller møde op med følgende dokumentation: sundhedskort, kørekort og pas.

Så inden længe får Bart fuldmagt til HOB's konto i Møns Bank.

Bart og Evy skal lige finde fodslag omkring bogføringen.

- a. Status sommercafé                    Vides endnu ikke. Der er sommercafe evaluering den 3. november 14 – 16.
- b. Status jubilæumsfesten            Festen gav et overskud på kr. 2.970 (inkl. tilskud fra Høst Møn)
- c. Gæstemedlemskab                Efter snakken med Rumle og Mette, hvor alle (uanset medlemskab) betaler et beløb for at deltage i diverse engagementer, som tilskud til el og renovation. Ideen fik grobund hos os, - især da økonomien trænger til et løft.

## 7. Henvendelser fra medlemmer m. f.

- a. Støtte til Blå veje

Vi har foreslået CROWD FUNDING. HOB har ikke økonomi til at støtte.

- b. Ansvarlig for udlejning.

Liv siger at det egentlig går meget godt. Det er vigtigt at tjekke huset og sørge for, at alt er i orden inden udlejning. Det kræver at der er en ansvarlig der står for dette.

Vivian vil godt tage tjansen, - og ser i kalenderen hvornår der er udlejning af huset.

- c. Brugermanual

Ida foreslår en 'mesterlære' for nye cafe arrangører. Nogle med erfaring kunne tage nogle nye interesserede medlemmer med, til indføring i det praktiske.

Nina laver et udkast til en velkomstskrivelse.

- d. Frivillighedsfest v. Johnni

Der var 350 frivillige i DGI i Vordingborg.

- e. Kontakt til de unges tirsdagssaftener

Nina tager en snak med Mette.

## 8. Forberedelse af midtvejsmøde søndag den 3. november kl. 14 - 16.

Ida og Annesofie kommer med et oplæg til dagsorden.

Der appelleres til medlemmerne om at komme med forslag.

### Eventuel:

Johnni indhenter tilbud på EL installation fra EL Bogø.

Kommende bestyrelsesmøde mandag d. 4. nov. Kl. 19. 30 - HOB huset?